
 

 

Zápis ze školské rady dne 17. 10. 2013  

  

Přítomni:  

PhDr. Iva Pospíšilová, MUDr. Alena Ryšavá, RNDr. Jana Randíková, Mgr. Marek Holinka, 

Mgr. Roman Bartoníček  

Omluveni: Ing. Tomáš Havlíček 

Hosté: ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček  

Program:  

1) Výroční zpráva  

2) Změny v ŠVP  

3) Školní a klasifikační řád  

4) Dlouhodobý záměr školy 

5) iPady v primě a sekundě 

6) Technický stav školy 

7) Diskuse  

Usnesení:  

1) Členové rady neshledali ve výroční zprávě za tento rok žádné nedostatky a jednomyslně jí 

přijali  

2) Byla schválena úprava ŠVP v předmětech DEJ, ZEM a FRJ  

3) Ředitelem školy RNDr. Vladislavem Slavíčkem bylo konstatováno, že školní rok 

2013/2014 je z hlediska školního a klasifikačního řádu beze změn  

4) Ředitel školy okomentoval dlouhodobý záměr školy a odpovídal členům ŠR na dotazy  

5) Byl okomentován a diskutován roční provoz iPadů v sekundě a představeny jeho další 

možnosti. Pan ředitel uvedl, že se podařilo vyřešit i iPADy pro všechny studenty letošní 

primy 

6) RNDr. Vladislavem Slavíčkem byl prezentován i současný technický stav školy a 

představeny opravy, které proběhly na sklonku školního roku 2012/13 a během prázdnin 



 

 

 

7) V rámci diskuse se znovu otevřela otázka autobusového spoje ze Zruče nad Sázavou. Celá 

problematika je v současné době stále řešena. Bylo konstatováno, že zájem GJO o posílení 

ranních spojů stále trvá 

Ředitel školy také seznámil členy ŠR se strategií náboru nových studentů a pozval je na den 

otevřených dveří dne 30.11.2013. 

Posledním bodem diskuse byly zahraniční výměny. Byl prezentován dosavadní seznam 

partnerských škol s nadějí na rozšíření o Slovensko. 

  

          předseda ŠR Roman Bartoníček 


